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Protokół Nr XXXVII/2017 

z Sesji Rady Powiatu  w Nowym Mieście Lubawskim  

w dniu 28 września 2017 r. 

 

XXXVII Sesja piątej kadencji Rady Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim odbyła się 28 

września 2017 r. w sali sesyjnej Urzędu Miejskiego w Nowym Mieście Lubawskim przy ul. Rynek 

1. Ogłoszenie o sesji stanowi załącznik nr 1. Obrady rozpoczęły się o godz. 1400, a zakończyły ok. 

godz. 1450. 

Ad. 1  

 Otwarcie XXXVII Sesji Rady Powiatu 

Obrady otworzył i prowadził Przewodniczący Rady Powiatu Kazimierz Wiśniewski. 

Przewodniczący przywitał wszystkich przybyłych na sesję.  

Na sesji obecni byli: 

- radni Rady Powiatu (lista obecności stanowi załącznik nr 2),  

- Skarbnik Powiatu Halina Bartkowska,  

- Sekretarz Powiatu Ewa Kalisz – Górzkowska, 

- Radca Prawny Maciej Sikorski, 

- Burmistrz Nowego Miasta Lubawskiego Józef Blank, 

- kierownicy jednostek organizacyjnych powiatu, szefowie służb i naczelnicy Starostwa 

Powiatowego (lista - załącznik nr 3)  

- przedstawiciele mediów: Grzegorz Podkomorzy z „Tygodnika Internetowego”, Aleksandra 

Malinowska z „Kuriera Iławskiego” oraz Marcin Zalewski z „Gazety Nowomiejskiej”. 

Ad.2 

Stwierdzenie quorum 

Na podstawie listy obecności Przewodniczący stwierdził, że aktualnie w sesji uczestniczy 10 

radnych, co stanowi quorum, przy którym Rada może obradować i podejmować prawomocne 

uchwały. Nieobecni radni to: Ewa Dembek, Paweł Dreszler, Adam Głowacki, Romuald Koszewski, 

Andrzej Lewandowski, Marek Piątkowski oraz Henryk Rogoziński. 

Ad. 4 

Przyjęcie porządku obrad 

Przewodniczący zapytał czy ktoś z radnych ma uwagi do porządku obrad, który radni otrzymali w 

materiach sesyjnych (załącznik nr 4). 

Radni nie głosili uwag. 



2 

 

Przewodniczący zapytał kto z radnych głosuje za przyjęciem porządku obrad. Głosowało 10 

radnych. Wszyscy głosowali „za”. 

Porządek obrad przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie XXXVII Sesji Rady Powiatu. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Powołanie Sekretarza obrad. 

4. Przyjęcie porządku obrad. 

5. Przyjęcie protokołu z XXXVI Sesji Rady Powiatu.  

6. Sprawozdanie z prac Zarządu. 

7. Wnioski, interpelacje i zapytania radnych. 

8. Sprawozdanie z wykonania budżetu powiatu za I półrocze 2017 r. 

9. Sprawozdanie z kontroli Komisji Rewizyjnej w I półroczu 2017 r. 

10. Przerwa 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXVII/199/2016 Rady Powiatu w 

Nowym Mieście Lubawskim z dnia 15 grudnia 2016 r. w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Nowomiejskiego na lata 2017 – 2034 ze 

zmianami. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXVII/200/2016 Rady Powiatu w 

Nowym Mieście Lubawskim z dnia 15 grudnia 2016 r. w sprawie uchwalenia 

budżetu powiatu nowomiejskiego na 2017 r. ze zmianami. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia zmian do planu finansowego zadań powiatu 

realizowanego ze środków PFRON w roku 2017. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia przystąpienia do realizacji projektu pt. 

„Przebudowa i rozbudowa w ramach modernizacji istniejącego budynku szpitala 

powiatowego w Nowym Mieście Lubawskim”. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wynajem lokalu użytkowego Nr 

112 w budynku administracyjno – biurowym przy ul. Grunwaldzkiej 3 w Nowym 

Mieście Lubawskim. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Powiatowi Tucholskiemu pomocy 

finansowej w formie dotacji celowej. 

17. Odpowiedzi na wnioski i zapytania radnych. 

18. Sprawy różne. 

19. Zakończenie obrad XXXVII Sesji Rady Powiatu. 
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Ad. 3 

Powołanie Sekretarza obrad 

Przewodniczący zaproponował, aby Sekretarzem obrad była radna Barbara Grzywacz. 

Przewodniczący zapytał czy radna wyraża zgodę na pełnienie funkcji Sekretarza obrad. Radna 

Grzywacz wyraziła zgodę. Wszyscy głosowali „za”. 

Ad. 5 

 Przyjęcie protokołu z XXXVI Sesji Rady Powiatu  

Sekretarz obrad XXXVI Sesji Rady Powiatu Elżbieta Grzonkowska poinformowała, że zapoznała się z 

protokołem i nie ma do niego zastrzeżeń. Radna wnioskowała o przyjęcie protokołu bez odczytywania. 

Przewodniczący zapytał, kto z radnych głosuje za przyjęciem protokołu nr XXXVI/2017. „Za” 

głosowało 10 radnych. 

Ad. 6 

 Sprawozdanie z prac Zarządu  

Radni otrzymali w materiałach sesyjnych sprawozdanie z prac Zarządu w okresie od 21 lipca do 

21 września 2017 r. oraz protokoły z posiedzeń w dniach 20 lipca oraz 10, 24 i 31 sierpnia 

(załącznik nr 5) 

Przewodniczący poprosił o krótkie uzupełnienie sprawozdania. 

Starosta poinformował, że poza pracami Zarządu, należy wspomnieć o najważniejszych wydarzeniach z 

udziałem władz powiatu tj.: 

- 13.08 - podpisanie umowy na dofinansowanie modernizacji Szpitala Powiatowego – podpisanie 

umowy odbyło się z udziałem Marszałka Województwa Marka Brzezina na sali sesyjnej; 

- 08.08 – Konwent Powiatów Województwa Warmińsko- Mazurskiego – posiedzenie poświęcone było 

omówieniu sytuacji w służbie zdrowia; 

- 09.08 oraz 26.09 - podpisanie aktów notarialnych; 

- 22.09 – wojewódzka inauguracja roku szkolnego Warmińsko – Mazurskiego Szkolnego Związku 

Sportowego – uroczystość odbyła się w Zespole Szkół Zawodowych w Kurzętniku; 

- 14.09 – Starosta wspólnie z Dyrektorem Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie Urszulą Łydzińską 

pojechał na spotkanie ze Starostą Tucholskim – chodzi o przekazanie pomocy finansowej powiatowi 

tucholskiemu w wysokości 20 tys. zł; 

- 5.09 – Targi Mebli organizowane przez firmę Szynaka Meble; 

- 12.09 – spotkanie z nauczycielami wychowania fizycznego na temat organizacji imprez W-M SZS; 

- 01.09- posiedzenie Powiatowego Zespołu Zarządzania Kryzysowego; 

- 18.08- obchody rocznicy bitwy pod Brodnicą; 
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- 16.09 Europejskie Dni Dziedzictwa w Kurzętniku; 

- 20.09 - p. Wicestarosta uczestniczyła w posiedzeniu izby rolniczej. 

Starosta dodał, że w sierpniu i wrześniu odbywały się uroczystości związane z dożynkami, imprezami 

strażackimi, rocznicami, jubileuszami itp. 

Przewodniczący zapytał czy radni mają pytania do sprawozdania.  

Radny Jan Czapliński powiedział, że na jednym z posiedzeń omawiano kwestię dzierżawy 

parkingu. Radny zapytał o jaki parking chodzi. 

Starosta odpowiedział, że chodzi o parking przy budynku przy ul. Grunwaldzkiej 3 – dzierżawa 

miejsc pod stoiska handlowe w okresie Wszystkich Świętych. 

Burmistrz Miasta przekazał informację na piśmie jaką otrzymał z Generalnej Dyrekcji Dróg 

Krajowych i Autostrad na temat budowy obwodnicy Nowego Miasta Lubawskiego (załącznik nr 6).  

Przewodniczący poinformował, że dokonano wyboru wykonawcy obwodnicy Nowego Miasta 

Lubawskiego. Najkorzystniejszą ofertę złożyło konsorcjum w składzie: Lider – Porr S.A. ul. 

Hołubcowa 123, 02-854 Warszawa oraz Partner – Porr Bau GmbH, Absberggasse 47, 1100 

Wiedeń. Przewodniczący dodał, że inwestycja nabiera konkretnych kształtów. 

Starosta powiedział, że trzeba trzymać kciuki, żeby nie było protestów. 

Następnie Przewodniczący zapytał czy ktoś chce jeszcze zabrać głos. Nikt się nie zgłosił. 

Ad. 7 

 Wnioski, interpelacje i zapytania radnych 

Przewodniczący zapytał czy radni mają wnioski. 

Radny Zbigniew Ziejewski zapytał na jakim etapie jest wybór wykonawcy modernizacji szpitala. 

Starosta odpowiedział, że do wczoraj można było składać oferty na usługę pełnienia funkcji 

nadzoru inwestorskiego. 

Wicestarosta dodała, że oferty na wykonanie przebudowy i rozbudowy szpitala można składać do 

3 października do godziny 11.   

Przewodniczący zapytał czy były jakieś zapytania do przetargu.  

Starosta odparł, że zapytania były, więc jest szansa, że będą jakieś oferty do przetargu. 

Przewodniczący zapytał czy radni mają jeszcze wnioski lub zapytania. 

Więcej wniosków i zapytań nie było. 
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Ad. 7  

Sprawozdanie z wykonania budżetu powiatu za I półrocze 2017 r. 

Przewodniczący poinformował, że radni otrzymali sprawozdanie na piśmie (załącznik nr 7) oraz 

opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej (załącznik nr 8). Opinia jest pozytywna. Na wspólnym 

posiedzeniu komisji p. Skarbnik omówiła sprawozdanie. 

P. Skarbnik poinformowała, że każdy z radnych miał możliwość zapoznać się z materiałem. 

Dochody wykonano w 45,61%, wydatki - 35,83%. Wykonanie w pierwszym półroczu roku z 

reguły jest niskie, wzrasta w drugim półroczu, kiedy dokonuje się większość płatności za roboty, 

inwestycje. 

Radni nie mieli pytań do sprawozdania. 

Ad. 9 

Sprawozdanie z kontroli Komisji Rewizyjnej w I półroczu 2017 r. 

Przewodniczący poinformował, że radni otrzymali sprawozdanie na piśmie (załącznik nr 9). 

Zapytał czy radni mają pytania. Radni nie mieli pytań. 

Ad. 10 

Przerwa 

Przewodniczący zaproponował, aby kontynuować obrady bez przerwy. Propozycję przyjęto bez 

uwag. 

Ad. 11 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXVII/199/2016 Rady Powiatu w 

Nowym Mieście Lubawskim z dnia 15 grudnia 2016 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Powiatu Nowomiejskiego na lata 2017 – 2034 ze zmianami 

Przewodniczący odczytał tytuł uchwały. Zapytał czy radni mają pytania do projektu uchwały. Radni 

nie mieli pytań. 

Przystąpiono do głosowania. Głosowało 10 radnych. Uchwałę nr XXXVII/272/2017 (załącznik nr 

10) podjęto jednogłośnie. 

Ad. 12 

 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXVII/200/2016 Rady Powiatu w 

Nowym Mieście Lubawskim z dnia 15 grudnia 2016 r. w sprawie uchwalenia budżetu powiatu 

nowomiejskiego na 2017 r. ze zmianami 
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Przewodniczący odczytał tytuł uchwały. Przewodniczący zapytał czy radni mają pytania do 

projektu uchwały. Radni nie mieli pytań. Przystąpiono do głosowania. Głosowało 10 radnych. 

Uchwałę nr XXXVII/273/2017 (załącznik nr 11) podjęto jednogłośnie. 

Z sali obrad wyszła Wicestarosta. Aktualnie na sali obrad jest obecnych 9 radnych. 

Ad. 13 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia zmian do planu finansowego zadań powiatu 

realizowanego ze środków PFRON w roku 2017 

Przewodniczący odczytał tytuł uchwały. 

Przewodniczący zapytał czy radni mają pytania do projektu uchwały. Radni nie mieli pytań. 

Przystąpiono do głosowania. Głosowało 9 radnych. Uchwałę nr XXXVII/274/2017 (załącznik nr 

12) podjęto jednogłośnie. 

Ad. 14 

Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia przystąpienia do realizacji projektu pt. 

„Przebudowa i rozbudowa w ramach modernizacji istniejącego budynku szpitala 

powiatowego w Nowym Mieście Lubawskim” 

Przewodniczący odczytał tytuł uchwały.  

Przewodniczący zapytał czy radni mają pytania do projektu uchwały.  

Radny Czapliński poprosił, aby Starosta przekazał nieco więcej informacji na temat modernizacji 

szpitala np. jaki jest zakres prac. 

Starosta odpowiedział, że zakres prac jest pełny – od dachu po piwnice. Dach będzie wymieniony, 

wyremontowane poddasze, piętro, parter. Odnowiona będzie elewacja plus sprawy wymagane w 

standardzie dot. szpitali.  

Radny Czapliński zapytał czy wszystkie te prace będą wykonane za podaną w uchwale cenę.  

Starosta odpowiedział, że wniosek był przygotowany w połowie roku 2016. W międzyczasie 

wykonano całkiem nową dokumentację. Dokumentacja jest porządnie wykonana, według 

aktualnych cen, projektanci „przebadali” budynek gruntownie. To jest ryczałt, ale w tym jest 

wszystko dokładnie ujęte. Problemem jest w tej chwili to, że mamy rynek wykonawcy, a nie rynek 

inwestora.  

Radny Czapliński zapytał czy cały budynek jest objęty ochroną konserwatora zabytków. 

Starosta odparł, że tak, ale uzyskano wszystkie wymagane pozwolenia, w tym od konserwatora 

zabytków. Pozostaje mieć nadzieję, że znajdzie się chętny, dobry wykonawca. 

Na salę obrad weszła Wicestarosta. Aktualnie na sali obrad jest obecnych 10 radnych. 

Radny Czapliński zapytał gdzie będzie przeniesiony oddział chirurgii na czas remontu. 
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Starosta odpowiedział, że chirurgia będzie przeniesiona na oddział dziecięcy, a oddział dziecięcy 

będzie przeniesiony do sąsiadującego ze szpitalem budynku, którego właścicielem jest dr 

Lamparski. To nowy obiekt, można w nim postawić ścianki działowe i prowadzić działalność. 

Starosta dodał, że nigdy nie zakładał wariantu, że budynek chirurgii będzie remontowany, a oddział 

chirurgiczny dalej będzie tam funkcjonował. Obiekt chirurgii będzie cały wyłączony. 

P. Skarbnik poinformowała, że kwota w uchwale różni się od tej zapisanej w uchwale budżetowej. 

W procedowanej uchwale zapisano, że wartość projektu wyniesie 5 120 tys. zł, tak jak zapisano we 

wniosku. Uchwała jest zgodna z wnioskiem, z umową jaką podpisano z Marszałkiem 

Województwa. Natomiast w uchwale budżetowej, w załączniku inwestycyjnym, wartość inwestycji 

jest większa, zgodna z kosztorysem. Niemniej jednak, takie zapisy są prawidłowe. 

Przewodniczący zapytał czy radni mają jeszcze pytania. Radni nie mieli pytań 

Przystąpiono do głosowania. Głosowało 10 radnych. Uchwałę nr XXXVII/275/2017 (załącznik nr 

13) podjęto jednogłośnie. 

Ad. 15 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wynajem lokalu użytkowego Nr 112 w 

budynku administracyjno – biurowym przy ul. Grunwaldzkiej 3 w Nowym Mieście 

Lubawskim 

Przewodniczący odczytał tytuł uchwały. 

Przewodniczący zapytał czy radni mają pytania do projektu uchwały. Radni nie mieli pytań. 

Przystąpiono do głosowania. Głosowało 10 radnych. Uchwałę nr XXXVII/276/2017 (załącznik nr 

14) podjęto jednogłośnie. 

Ad. 16 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Powiatowi Tucholskiemu pomocy finansowej w 

formie dotacji celowej 

Przewodniczący odczytał tytuł uchwały. 

Przewodniczący zapytał czy radni mają pytania do projektu uchwały. Radni nie mieli pytań. 

Przystąpiono do głosowania. Głosowało 10 radnych. Uchwałę nr XXXVII/277/2017 (załącznik nr 

15) podjęto jednogłośnie. 

Ad. 17 

 Odpowiedzi na wnioski i zapytania radnych 

Przewodniczący poinformował, że na jedno pytanie – zadane przez radnego Ziejewskiego, 

udzielono już odpowiedzi.  
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Ad. 18 

Sprawy różne 

Przewodniczący zapytał czy ktoś chce zabrać głos. 

Radny Czapliński zapytał czy Gminny Samodzielny Zakład Opieki Zdrowotnej w Kurzętniku 

korzysta jeszcze z pomieszczeń w budynku przy ul. Grunwaldzkiej 3 z przeznaczeniem na poradnię 

rehabilitacyjną. 

Starosta odpowiedział, że GS ZOZ w Kurzętnik w tym miesiącu wypowiedział umowę. 

Radny Czapliński zapytał jaka mogła być przyczyna. 

Starosta odpowiedział, że według jego wiedzy przyczyną był niski kontrakt na rehabilitację z NFZ, 

błędy w złożonym wniosku.  

Radny Ziejewski powiedział, że ma pytanie do Radcy Prawnego. Chodzi o uchwałę podjętą przez 

Radę Powiatu w 2015 r. dotyczącą opłat za zajęcie pasa drogowego. Wojewoda zatwierdził 

uchwałę. Radny zapytał czy po tak długim okresie jest możliwe zaskarżenie uchwały. 

Radca Maciej Sikorski odpowiedział, że jest możliwe. Jest to prawo miejscowe. Każdy może 

zaskarżyć uchwałę /art. 87 ustawy o samorządzie powiatowym/ 

Radny Ziejewski zapytał czy gdyby bieżąca kadencja Rady się skończyła, to w następnej też można 

by zaskarżyć jej uchwałę. 

Radca odpowiedział, że to nie ma znaczenia. Skargę można złożyć w każdym czasie. Dodał, że w 

poniedziałek mija termin na przesłanie skargi do sądu administracyjnego wraz z odpowiedzią na 

skargę.  

Radny Ziejewski zapytał czy od wyroku sądu można się odwołać. 

Radca odpowiedział, że tak. Jest możliwość wniesienia skargi kasacyjnej na rozstrzygnięcie 

Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego do Naczelnego Sądu Administracyjnego. 

Ad. 19 

Zakończenie obrad XXXVII Sesji Rady Powiatu 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący zamknął obrady XXXVII Sesji piątej 

kadencji Rady Powiatu.     

 

 Protokół sporządziła:           Przewodniczący Rady Powiatu 

  Anna Andrzejczak                           Kazimierz Wiśniewski 

     


